
Rubrik: Medborgarförslag    Diarienr: 0116/13 

 

Hej! Uppskatar verkligen allt ni gör med skid tävling på storgatan och på kanis  

med alla hopp och banor. Har en fråga om ni tänker börja med dans på forum. 

Jag  

är en som är mycke på dans, så på vintern finns det inte så mycke att välja på.  

Jag vet att det kanske inte är så många från älvdbyn som är ute på vanlig dans.  

Jag tror det skulle fungera om man har ett sammarbete med piteå så man inte  

krockar med deras danser. Är man på dans i pite så kommer det dansare från 

hela  

fyrkanten i bland från skellefteå, så att dom skulle säkert komma till älvsbyn  

också. Mvh mats    

 

 

Namn: Mats Berglund 


